
   
 

   
 

 

Protokoll styremøte TROMS IDRETTSKRETS 

Møte: Nr.14/2024-26 

Dato/tid: 24.april 2025, kl.16:30-19:00  

Sted: Tromsø, Ishavshotellet 

Til stede: Inger Lise Brones, Jarle Heitmann, Peder Amundsen, Beate Seljenes,  
Andre Lind (teams) 

Frafall:  Gunn Elin Fedreheim, Kurt Gulbrandsen, Juni Overvik (permisjon) 

 
Saksliste: 

Sak 117/24-26  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 118/24-26  Regulering budsjett 2025 

Sak 119/24-26  Rapporter fra revisor og kontrollutvalg 

Sak 120/24-26  Innspill kriterier til endring post 1 i NIF 

Sak 121/24-26  Oppnevne representanter til årsmøte i BSCN 

Sak 122/24-26  Korrigering av prioriterte anlegg      
Sak 123/24-26  Presentasjon av saker til Idrettstinget 

Sak 124/24-26  Orgsjef orienterer 

Sak 125/24-26  Hendt siden sist 

Sak 126/24-26  Nye møter 

 

BESLUTNINGSSAKER 

Sak 117/24-26  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. Sak 126 Nye møter legges til. 

 

Sak 118/24-26  Regulering budsjett 2025 

Troms idrettskrets er tildelt kr.3.893.000 fra Troms Fylkeskommune for 2025.  

Styret har gjort følgende fordeling av de tildelte midler: 

Troms idrettskrets, kr.1.633.000 

Olympiatoppen nord, kr.400.000 

Særkretser/regioner, kr.1.460.000 

By-idrettsråd med inkluderingstiltak, kr.400.000 

Vedtak: Budsjettregulering for Troms IK 2025 vedtas. 

 

Sak 119/24-26  Rapporter fra revisor og kontrollutvalg 



   
 

   
 

Rapporter fra revisor og kontrollutvalget ble referert til. Disse er uten merknader. Kontrollutvalget er 

forelagt finansieringsplan og avtale om tilbakebetaling av renovering av Idrettens Hus Romssa Arena. 

Vedtak: Revisorrapport og kontrollutvalgets rapport tas til orientering. 

 

Sak 120/24-26  Innspill kriterier til endring post 1 i NIF 

Etter at idrettskretsene endret antall fra 19 til 11, og så til 12 igjen, har det i flere år vært på planen å 

endre nøkkelen på fordeling av midler til idrettskretsene.  

NIF har nå i igangsatt en prosess på dette, og der vi er bedt om å gi innspill på fordelingsnøkkelen. 

Det vil også bli ei høring på foreslåtte kriterier på fordelingsnøkkel etter at NIF har utarbeidet dette, 

altså etter innspillsrunden. 

Vedtak: TIK gir innspill på ny kriterier på fordeling av post 1-midler til idrettskretser. Vi vektlegger at 

ny struktur for antall idrettskretser skal legges til grunn, samt at reisekostnader for idrettskretser med 

lang reisevei til sentrale møter har økt vesentlig. Ressurser til oppfølging av idrettsråd bør også 

vektlegges i større grad. 

 

Sak 121/24-26  Oppnevne representanter til årsmøte i BSCN og til styret 

Troms idrettskrets kan stille med 2 representanter til årsmøtet i Barents Sports Committee Norway, 

25.juni kl.14:00 i Tromsø. Ifølge vedtekter til BSCN har TIK en styreplass i BSCN. 

Vedtak: Beate Seljenes og Inger Lise Brones representerer Troms idrettskrets på årsmøtet i BSCN 

25.6.25. TIK foreslår Beate Seljenes til styret i BSCN. 

 

Sak 122/24-26  Korrigering av prioriterte anlegg 

Ved en feil ble ett anlegg uteglemt i kategori B i den vedtatte anleggsplan for anlegg av regional 

betydning.  

Vedtak: Troms IK oppdaterer det vedtatte anleggsprioriteringen av anlegg av regional betydning med 

å lege til Ishall med ishockeyflate i Harstad i kategori B. 

 

ORIENTERINGSSAKER      

Sak 123/24-25  Presentasjon av saker til Idrettstinget 

Saker til Idrettstinget er lagt ut på idrettsforbundet.no. Saker blir diskutert på IKSU-møte 24.4, samt 

på TIKs delegasjonsmøte 13.mai. TIKs delegasjonen er Inger Lise Brones, Jarle Heitmann,  Peder 

Amundsen og Regine Røvik. 

 

Sak 124/24-25  Orgsjef orienterer 

- Magnus Leonhardsen har fått fast stilling i NIF som anleggsrådgiver, og sagt opp sin stilling i 

Troms IK 



   
 

   
 

- Hanna Flovik er ansatt i fast stilling som Rådgiver anlegg og organisasjon i Troms IK 

- Søknad på midler til prosjektet «Grønt lys for idretten i Nord» er sendt til SNN. Svar er ventet 

i mai 

- Tildeling ekstramidler fra KUD er klar etter dialog med aktuelle idrettslag, i hht våre vedtatte 

kriterier 

- Vi arbeider med innhold til idrettspolitisk konferanse fredag 26.september 

- Vi har mottatt 2,1 millioner fra Samfunnsløftet til anleggsfondet 2026-2028 

 

Sak 125/24-26  Hendt siden sist 

• 28.-30.mars, Barents Winter Games Alta: Inger Lise, Sylvi 

• 2.april, styremøte Bardufosstun, teams: Inger Lise, Sylvi 

• 3.april, møte med TIKs kontrollutvalg: Sylvi 

• 7.april, møte med idrettsrådene i Målselv og Bardu: Inger Lise, Hanna 

• 10.april, årsmøte Harstad idrettsråd: Gunn Elin, Pablo 

• 10.april, årsmøte Tromsø idrettsråd: Inger Lise, Hanna, Adelen 

• 22.april, årsmøte Nordreisa IR, Pablo, Adelen 

• 23.april, årsmøte Karlsøy IR, Hanna, Solveig 

• 24.-25.april, Utsyn Troms, TIK og OLTN med innlegg «Idrett fra Troms – i verdensklasse» med 

verdensmestrene Vilde Nilsen og Erik Valnes 

 

Sak 126/24-26  Nye møter 

Vedtak:  

Neste styremøte legges til 17.juni på teams. 

Styremøte torsdag 4.september legges til Skjervøy. 

Vi inviterer idrettspresident Zaineb Al-Samarai til møte i Tromsø 11.juni 

 

 

Sylvi Ofstad, referent 

 


